
 

Wijkbeheer  in beweging 

Spor tterrein in het park 

 
 

 
Het beheerdersplatform Gaasperdam wil extra 
aandacht besteden aan de leefbaarheid in de buurten in 
deze wijk. Door gezamenlijke inspanning willen zij 
activiteiten ontplooien die gericht zijn op het 
vergroten van de betrokkenheid van de bewoners bij 
hun woonomgeving. Steeds blijkt dat de onderlinge 
verstandhouding in de buurten momenteel te wensen 
over laat. Om een prettige en leefbare woonomgeving 
te creëren is het van belang dat deze verstandhouding 
wordt verbeterd. Om dit te kunnen bereiken starten in 
het kader van het wijkjaarprogramma drie projecten in 
Gaasperdam.  

-
West. Het derde project is het verwijderen van graffiti. 
Op diverse plekken in Gaasperdam zal de graffiti 
verwijderd worden. Sommige plekken zullen in het 
kader van dit project worden voorzien van een 
muurschildering. 
 
Waarom Holendrecht-West? 
Ook in deze buurt loopt de betrokkenheid van 
bewoners bij hun woonomgeving en bij elkaar terug. 
Dit is o.a. merkbaar doordat de woonbeleving en de 
participatie in de diverse wijkbeheeroverleggen in de 
buurt bepaald niet optimaal is. Terwijl er een 
potentieel aan kennis en ervaring zit onder de 
bewoners. 

Aan 
MP Bureau(* ) heeft in juli een begin gemaakt 

met het mobiliseren van sleutelpersonen uit de buurt. 
In drie bijeenkomsten zal worden gewerkt aan het 
verbinden van bewoners en bewonersgroep met de 
buurt.  
 

art. Het project 

het verhogen van de kwaliteit van de openbare ruimte 
en de medeverantwoordelijkheid van bewoners te 
vergroten. Naast het Milieu Technisch Bedrijf is de 
inzet van bewoners om de eigen woonomgeving 
schoon te houden noodzakelijk. Samen met Taante 
(Jetty Mathurin) wordt in drie themabijeenkomsten 
aandacht besteed aan vervuilend gedrag en hoe we dit 
met zijn allen kunnen verminderen. Die openbare 
ruimte is namelijk van ons allemaal. 
 
 
(* ) MP Bureau is het Multiculturalisatie en 
Participatie Bureau van het Stadsdeel Zuidoost. 
 
 
 

Goede wil? 
Het stadsdeel heeft onlangs het Adidasplein in het 
Centraal Park opgeknapt. Bewoners en jongeren 
hebben hierom gevraagd. Op verzoek van een aantal 
jongeren zijn extra prullenbakken geplaatst. Wat 
schetst onze verbazing: binnen een maand zijn de 
prullenbakken gesloopt. Heel jammer en 
teleurstellend, want zo lukt het nooit de kwaliteit, die 
we met zijn allen willen, te behouden. 
 
 
 

 
 
 

 
Helaas hebben wij moeten 
constateren dat er moedwillige 
vernielingen dan wel 
brandstichtingen plaatsvinden 
op het sport/speelterrein in het 
park. 
Ik kan mij de gein van dit alles 
niet voorstellen. Vele malen per 
jaar moeten wij aanhoren dat de 
jongeren overal waar zij samenkomen worden 
weggestuurd. Jongens en meisjes, leg mij eens uit 
waarom wij dat niet zouden mogen doen. Kan je je 
niet voorstellen dat het door omwonenden niet wordt 
geaccepteerd, als de door jullie gebruikte omgeving 
vervuild achtergelaten wordt, dan wel vernield wordt 
of dat geluidsoverlast plaats vindt? Jullie tonen geen 
enkel respect voor de omwonenden, de natuur of de 
eigendommen van anderen. En nu niet aankomen met 
het excuus dat jullie ook geen respect krijgen, want 
respect dien je te verdienen dan wel af te dwingen. 
Waarom moeten de vuilnisbakken op het 
sport/speelterrein in brand worden gestoken?? 
Waarom moeten de banken uit de grond worden 
getrokken?? Waarom moet, wanneer alles op kosten 
van de maatschappij is vernieuwd, weer de brand erin 
worden gestoken en de bankjes weer vernield 
worden??. Denken jullie nu echt dat dat stoer staat, 
cool is?? Vergeet dat maar, want in andermans ogen 
zijn diegene die de boel opzettelijk 

vernielen maar een stelletje losers. 
Probeer nu eens respect te 

krijgen, dan zal je zien 
dat je ook veel meer 

voor elkaar krijgt in de 
buurt, maar ook van het 
stadsdeel. 

Edmée Adriaan, wijkcoördinator Gaasperdam 

M. Kemna 


